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Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll 
 

Vi gick igenom protokollet och godkände det.  
 
 

Budget 2019 Vi går igenom budgeten. Hittar saker att spara pengar 
på och gissar att vi kan få in mer pengar på bla 
sponsring. 
 
 
 

 
 
 

Info från huvudstyrelsen - budgeten ska granskas 
- stora dokumentet ska ändras 
- Sisus och rädda barnens kurs; idrott för alla. 

Vi har nu bokat träff med sisu och kommunen 
för fortsatt arbete. 

- medlems/träningsavgift - se nedan 
- 10-årsjubileum, någon gång i maj 
- marknadsföring, en policy för sociala regler 

 

 

Medlems-/träningsavgifte
r 

Medlemsåret läggs från 1/4 till 31/3, efter mycket 
påtryckning från innebandyn.  
De i innebandyn som betalade nu under hösten, har 
alltså medlemsskap till 31/3. 

 

Samarbete med 
vuxenskolan 

Vi startar en studiecirkel med vuxenskolan.  Jesper 

Målvaktsträning Vi har inte lyckats få något svar av vår förra 
målvaktstränare än. Vi har tagit kontakt med Mattias 
Bergsdorf , för att se om han har förslag på någon 
annan och inväntar svar från honom.  
 

 
 

Lagen i sektionen Vi gick igenom lagen och funderar på vissa saker.  

Bingo 2019 
 

1/2 - herr utv 
15/2 - dam 

 



 1/3 - herr 
15/3,el 29/3 - herr och dam 
Storbingo i maj - herr utv. 
Storbingo i aug - dam 
Storbingo i sep - herr 

Ansökan pengar 
 

Vi har ännu inte fått svar på Östen Berglunds. 
Etableringsstöd - huvudstyrelsen söker. Vi vill 
framförallt satsa på föräldrautbildning. 
 
 

 

Ersättare under dec-jan Stina åker bort och vi behöver vikarie för henne då. 
 

 

Innebandygalan 30/3 blir det innebandygala. 
Har vi några idéer? 
Skulle någon i något SSL-lag kunna dela ut priserna? 
Känner vi någon som kan uppträda? Sjunga? 
Kan Norrmejerier sponsra riven ost och creme 
fraiche? Kan vi få köttfärsen sponsrad? 

 

Övriga frågor Same - SM - i februari. Kan vi få jobba på den och 
tjäna pengar? Kanske till året 2020? 
Emil Nilsson och Sandra Nilsson har tagits ut till 
SDF Sm Stort grattis till dem! 
Vi behöver få in fler personer i sektionen.  

 

   
   
   
   
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


